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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, P. Thys, L. Van De Sande, J. Jacobs, M. Seminck, L. Verlaenen, R. Ramakers, G. 
Struys, E. Chevrolet, W. Nys,  T. Willaert, G. Follens, L. Peetroons, M. Smits, J. Van Peteghem 
(verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: M. Lambrecht 
 

1 SUBSIDIEREGLEMENTEN PC’S 

Het reglement omtrent de financiering van de Provinciale Comités wordt besproken. 
 
Er worden enkele aanpassingen voorgesteld. 
Er zal een nieuwe versie gemaakt worden door Ludwig/Michael en dit zal verspreid worden. 

2 FINANCIËLE CIJFERS TEM 3DE KWARTAAL 

Budgetcontrole na het 3de kwartaal: Michael overloopt de belangrijkste of opvallendste aanpassingen. 
Met de cijfers waarover we op dit moment beschikken zullen we ongeveer break-even uitkomen op 
het einde van het jaar. 
 

• Competitie: zowel kosten als opbrengsten iets onder budget 
• Recreatie: kosten lager dan gebudgetteerd, inkomsten op budget 
• Communicatie: ongeveer op budget 
• Promotie: onder budget hoofdzakelijk door financiële bewegingen met KBAB 
• Clubondersteuning: kosten lager dan gebudgetteerd, inkomsten op budget 
• Centrale diensten: op budget 
• Topsport: gezien budget gemaakt is voor info nieuwe decreet, moeilijk vergelijkbaar 
• TSS: opnieuw een groter verschil tussen kosten en opbrengsten. (iets wat we de voorbije 

jaren steeds hebben kunnen vermijden…) omwille van dalende topsportsubsidies in het 
nieuwe decreet. Er worden minder VTE’s gesubsidieerd in topsport wat zich vertaald in de 
TSS en de beloftenwerking. 
 
Luk Verlaenen drukt zijn ongerustheid uit over de kosten van de TSS. Er is een kritische 
ondergrens die we nodig hebben om het hele gebeuren te kunnen laten bestaan en om dit te 
kunnen blijven verantwoorden naar de clubs toe. 
De regionale centra zouden wel een oplossing kunnen bieden aan de atleten die hieronder 
zouden lijden. Dit doet echter niets aan het de kost die de federatie eraan overhoudt.  
 
Lagere kosten: meest invloedrijke factor = personeelskosten verminderd door 
zwangerschapsverloven en beperkte vervanging. 

3 STATUS COMMISSIES 

 
Het is nu vooral de bedoeling om in de bestuursregels te bekijken of deze commissies binnen het 
kader werken. Echter is er tot op heden nog geen duidelijk kader. Daarom moet bekeken worden wat 
de exacte bevoegdheid is, wat zijn de grenzen én waar moeten zij naartoe.  
 

a. Topsport 
 
L. Verlaenen geeft een kort verslag van de laatste vergadering. 
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De 3 regionale centra (Heusden – Gent – Leuven) zouden moeten starten in september 2018 en vanaf 
maart 2019 ook in de andere provincies. De technische directie werkt hiervoor samen met de 
provinciale verantwoordelijken. 
 
Er zijn momenteel nog een aantal elite-contracten in bespreking bij Sport Vlaanderen. 
 
De technische directie is bezig om de Paasstages te regelen: er zouden 3 verschillende locaties zijn. 
In principe zijn deze uitsluitend voor elite-atleten, maar toch toegankelijk voor atleten vanaf een 
bepaald niveau (te bepalen door de technische directie) en op eigen kosten van de niet-elite atleet. 
 
De evaluatie van de vermindering van het aantal A-atleten: wordt verdaagd tegen de volgende rvb. 
 
 

b. Competitie 
 
G. Struys heeft een stand van zaken gemaakt van de werking van deze commissie van de voorbije 6 
maanden. 
 
Er zal een denkdag georganiseerd worden op 24 maart 2018. 
Deze denkdag moet vooral constructief zijn. Er wordt voorgesteld om op voorhand een enquête te 
doen. Er moet echter over gewaakt worden dat je via de vraagstelling niet te veel mag sturen, maar 
een enquête kan zeker een goede opstart zijn als basis. 
Doelstelling van deze dag is: waar willen wij naartoe met de invulling van de kalender? 
 
Enkele bedenkingen bij de huidige werking van deze beleidscommissie: de commissie neemt 
beslissingen over nationale materie of over Master-materie. G. Struys verzekert de rvb dat alles wat 
Masters betreft, eerst langs de daarvoor bevoegde Masters-commissie is gepasseerd. 
 
De rvb is van mening dat de voorzitters van de beleidscommissies op de rvb toch de belangrijkste 
besproken punten voorleggen. 
Enkele leden van de rvb betreuren zo ook nog steeds dat er geen mogelijkheid meer is voor de 
Cadetten om deel te nemen aan de jeugdmeetings. 
 
Luk Verlaenen wijst erop dat dit wel degelijk een operationele beslissing geweest is en dat dit niet 
beleidsmatig was (wat toebehoort aan deze rvb). Als de beslissingen binnen het kader vallen, zijn 
deze veroorloofd. 
Ludwig wil er graag nog aan toevoegen dat de tijd niet aan onze kant heeft gestaan om ieder kader 
duidelijk af te bakenen per Beleidscommissie bij de opstart en dat daardoor nu beslissingen genomen 
worden waarvoor de beleidscontext niet altijd is uitgesproken.  
 
Men is het erover eens dat er duidelijke kaders gecreëerd moeten worden per beleidscommissie. Een 
belangrijke taak voor de raad van bestuur. 
 
Er wordt afgesproken dat de Beleidscommissies standaard op iedere agenda komen. De verslagen van 
iedere vergadering worden zo snel mogelijk rondgestuurd (via mail/via cloud) waarop de leden van de 
rvb eventuele vragen op voorhand kunnen richten aan de betreffende voorzitter. 
 
De rvb gaat werk maken van een eigen jaarplanning, waar proactief ook de agenda wordt 
klaargemaakt met de nodige tijd voor de beleidstaken. 
 
 

c. Jeugd 
 
R. Ramakers geeft een stand van zaken van de werking van deze commissie van de voorbije 6 
maanden. Er zijn inmiddels een 6-tal vergaderingen geweest. 
 
De commissie beschikt echter niet meer over het minimum aantal vereiste leden. (Hiervoor zou een 
procedure opgestart moeten worden om opnieuw te voldoen aan het H.R.) 
Besproken zaken: 

• wedstrijdvormen 
• Promotievormen (onder andere omtrent Spike) 
• Hoe drop-out verminderen 
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Er werden een aantal analyses gemaakt en vergelijkingen met het buitenland. 
De eerste operationele doelstelling is 1 jaar na de lancering van ‘Spike’ op de jeugddag opnieuw iets 
te organiseren hieromtrent. 
 
 

d. Recreatie 
 
Tony laat al weten dat er een startdag omtrent recreatie zal doorgaan op 16 december in Aalst. 
 
Er werd (binnen het project/budget van deze commissie) iemand aangesteld om een beperkte 
marketingstudie te doen over hoe wij ons als federatie best kunnen positioneren op de recreatie-
markt.  
 
Er is een samenwerking op poten gezet met RouteYou. 

 

4 VARIA 

• delegatieleider WK Indoor (Birmingham): Mieke Seminck 
• de 2 voorzitters hebben samengezeten omtrent de Gouden Spike.  

Definitieve datum: 9 december in Sint-Truiden. 
De trofee zal nu op voorhand gemaakt worden met neutrale spike. ipv het 
vergulden/zilveren/bronzen van een echte spike van de bekroonde atleten. 
Er loopt een onderhandeling voor een naamsponsor. 

• Ludwig gaat aanstaande donderdag naar de commissie van grensoverschrijdend gedrag van 
het Vlaams Parlement op uitnodiging van de VSF (VSF en 2 federaties getuigen in de 
hoorzitting) 

• 30 november vindt er een infosessie plaats van het Belgisch Arbitragehof: Ludwig bekijkt of 
hij aanwezig kan zijn. 

 
 


